
Ad  17 
Sprawy różne: 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy 
ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy są jakieś nowe standardy dotyczące posiedzeń komisji? 
Czy od tej pory na komisjach nie będą już obecni: Pan Burmistrz, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz? 
Czy od tej pory to będzie norma, czym to jest podyktowane? 
Zwróciła się z prośbą, aby na komisjach byli obecni przedstawiciele władz miasta, włącznie z 
kierownikami poszczególnych referatów, np. na Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 
Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi, kierownik Ref. 
Oświaty.  
Zapytała, czy komisje mogłyby odbywać się w budynku Urzędu Miasta żeby ułatwić komunikację  
z kierownikami poszczególnych referatów?  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, co następuje. 

Każdorazowo w posiedzeniach Komisji uczestniczyło i uczestniczy kierownictwo Urzędu, tj. 
zarówno Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Sekretarz i Skarbnik, chyba, że w dniu posiedzeń, któraś z 
osób jest nieobecna w pracy. Uczestnictwo to odbywa się w sposób stacjonarny, zdalny lub mieszany.  

Burmistrz Miasta podkreślił, że urzędnicy są pracownikami urzędu. Zgodnie z art. 33 ust. 3 i 5 
ustawy o samorządzie gminnym, wójt/burmistrz/prezydent miasta jest kierownikiem urzędu i 
zwierzchnikiem służbowym pracowników. W tej kwestii Rada nie może nakładać na pracowników 
urzędu obowiązku ich uczestnictwa w posiedzeniach. Dodatkowo art. 7 pkt 1 i 3 ustawy o 
pracownikach samorządowych określa, że to wójt wykonuje czynności z zakresu prawa pracy wobec 
tych osób. Wydelegowanie pracownika na posiedzenie komisji lub rady gminy stanowi polecenie 
służbowe i może być wydane jedynie przez osobę działającą w imieniu pracodawcy, a więc przez 
burmistrza. 

Odnosząc się do kwestii dotyczącej odbywania posiedzeń komisji w budynku urzędu miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że sprawa ta była już podnoszona przez radnych poprzez zgłaszanie 
zapytań, na które udzielał szczegółowych odpowiedzi, które nadal są aktualne.  

W pismach tych była informacja, że w okresie, kiedy z budynku przy ul. Kopernika 3 
wyprowadziła się Szkoła Podstawowa nr 5, w Urzędzie Miasta powstały plany, że w przyszłości dobrze 
byłoby w budynku tym, znajdującym się przy Urzędzie Miasta, w sali wykorzystywanej przez szkołę 
jako salę gimnastyczną, urządzić salę obrad z prawdziwego zdarzenia. 

Z początkiem kadencji zostały poczynione działania, aby przygotować miejsce posiedzeń 
komisji i obrad Rady Miasta z przystosowaniem do nowych wymagań wynikających z ustawy o 
samorządzie gminnym. Sesje Rady Miasta oraz posiedzenia Komisji zaczęły odbywać się w budynku 
przy ul. Kopernika 3, w którym Urząd wykorzystuje część pomieszczeń z salą przystosowaną do 
prowadzenia obrad sesji Rady Miasta i posiedzeń komisji z wykorzystaniem systemu eSesja, który 
został zakupiony na potrzeby tych organów. Biorąc pod uwagę wymogi ustawy o samorządzie 
gminnym, Urząd w 2018 roku doprowadził do sali, gdzie odbywają się posiedzenia, wydzielonego 
szybkiego łącza internetowego o odpowiedniej przepustowości, niezbędnej do odbywania posiedzeń. 
W sali tej jest ustawiony odpowiedni sprzęt, który umożliwia obsługę głosowań oraz moderowanie 
dyskusją za pośrednictwem systemu eSesja podczas posiedzeniach Komisji i sesji Rady Miasta. 

Biorąc pod uwagę powyższe Burmistrz Miasta uważa, że zasadnym jest odbywanie posiedzeń 
Komisji w budynku przy ul. Kopernika 3, w którym odbywają się również sesje Rady.  



 

Członek Komisji Artur Żukowski zgłosił pytanie dot. rejonu IV odbioru odpadów komunalnych. 
Zapytał, z czego wynika miesięczna luka w odbiorze odpadów zmieszanych w rejonie IV?   
W listopadzie ostatni odbiór jest 17 listopada, a w grudniu pierwszy odbiór jest 15 grudnia. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że brak wyznaczonego terminu odbioru odpadów zmieszanych na 
początku miesiąca grudnia 2023 roku w Rejonie IV wynikł z oczywistej omyłki pisarskiej. Projekt 
harmonogramu na 2023 rok był wielokrotnie sprawdzany i poprawiany. Pomimo to ostateczny 
harmonogram zawierał nieścisłość. Za pomyłkę Burmistrz Miasta przeprasza. 
 Burmistrz Miasta informuje również, że Harmonogram odbioru odpadów komunalnych z 
gospodarstw jednorodzinnych od I-XII 2023 roku zostanie uzupełniony o dzień 1 grudnia 2023 roku 
dla odpadów zmieszanych w Rejonie IV w formie papierowej jak i w formie cyfrowej na stronie 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania  Spółka z o.o w Bielsku Podlaskim oraz na stronie Miasta 
Bielsk Podlaski. Dodatkowo wyjaśnia, że Wykonawca usługi tj. Miejskie Przedsiębiorstwo 
Oczyszczania  Spółka z o.o w Bielsku Podlaskim powiadomi mieszkańców Rejonu IV o zmianie w 
harmonogramie. 

  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zwróciła się z prośbą, aby wysłać służbę sprzątającą w okolice mostu 
przy ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego, pod którym jest mnóstwo śmieci.  Dodatkowo zwróciła 
uwagę, że ktoś wyrzucił w krzaki znak drogowy.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że służby miejskie zostały tam skierowane i prowadzą obecnie prace 
porządkowe.  

 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn zwrócił się z pytaniem czy jest już pozwolenie na wycinkę drzew na 
terenie MOSiR-u? Jeżeli tak, to, kiedy drzewa zostaną ścięte? Jeżeli nie, to, dlaczego tego pozwolenia 
jeszcze nie ma?   
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że dnia 28 marca br. została wydana decyzja zezwalająca Burmistrzowi 
Miasta Bielsk Podlaski na usunięcie 39 drzew, rosnących na ww. terenie. 

Przedmiotowe drzewa zostaną ścięte w najbliższym czasie. Obecnie trwa przygotowywanie 
materiałów do przeprowadzenia zapytania ofertowego, celem wyłonienia wykonawcy tych prac.    

 
 

 


